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Bestyrelsesmøde 
onsdag den 12. februar 2024 Kl. 19:00 – 21:00 
 
Mødet afholdes på skolen 
 
 
Vi synger: ”En forårsdag ” 

 
 

Afbud fra: 
Fraværende uden afbud:  

Program og dagsorden                  Referat 
1. 19:00 – 19:05 Godkendelse af dagsorden (B) 

 
Godkendt 

2. 19:05 – 19:25 Nyt fra (O) 
Under punktet fremsættes korte fakta 
oplysninger. Der kan stilles korte opklarende 
spørgsmål 
 

1. Formand 
 

2. Rettighedsråd. 
 

3. Medarbejder 
 

4. Skoleledelse 
 

Formand: 
Der er sat kage frem til personalet som 
tak for indsatsen i forbindelse med 
Personalets Dag … lidt forsinket. 
Den 13. marts afholdes et 
ordblindeforedrag i samlingssalen. Det 
varer 45 minutter, hvorefter der vil være 
spørgetid. Foredraget er privat arrangeret. 
Formandskabet har en god 
kommunikation med ledelsen, hvilket vi er 
glade for. 
 
Skolemad – Introduktion til mulige 
budgivere. Der var et pænt fremmøde, og 
mange lyttede interesseret. 
 
Rasmus har holdt et oplæg for dele af 
kommunalbestyrelsen i Aarhus 
Kommune, da de gerne ville vide mere 
om projektet, nu hvor de har søgt midler i 
det kommende initiativ omkring skolemad. 
 
 
Rettighedsråd:  
Rettighedsråd… vi har møde lige efter 
ferien  
 
 
Medarbejder: 
 
På fredag holder vi fastelavnsfest. Den er 
blevet flyttet fra den 28. til den 14. Der vil 
være tøndeslagning og konkurrencer for 
bedste udklædning. 
 
Den 25. februar skal 5. klasse spille 
høvdingebold mod andre hold i 
Frederikshavn. 
 
Lige nu underviser vi i håndbold til idræt, 
da det er den sportsgren, vi skal spille til 
påsketurneringen. 
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I midten af januar afholdt vi et 
evalueringsmøde med samarbejdsøvelser 
og tilbagemeldinger på, hvordan 
teamsamarbejdet fungerer. For eksempel 
var der et ønske om at etablere fagteams.  
 
Teamkoordinatorerne har allerede løftet 
det til personalet ved et morgenmøde, og 
nu er vi ved at være klar til at igangsætte 
de forskellige fagteams. 
 
9.klasse har haft terminsprøver, og det gik 
ganske fint. Vi har dermed prøvet prøve-
set-uppet af, så eleverne ved, hvordan 
sommerprøverne kommer til at foregå. 
 
Derudover har 9. klasserne haft 
projektuge med det overordnede emne 
Verden omkring os. 
 
Vi vil også gerne nævne 
frokostordningen. Lige nu leveres 
frokosten af en vikar (kommunens egne 
køkkener), og det er alle børnene rigtig 
glade for – blandt andet på grund af 
opdelingen af det grønne tilbehør. Alt i alt 
er maden helt perfekt 
 
Vi arbejder på tværs af klasser i 
undervisningen for at skabe en større 
enhed og sammenhæng. 
 
 
Skoleledelse: 
Vi har afholdt evalueringsmøde i forhold til 
planlægningen af indeværende skoleår. 
Det var en positiv oplevelse, hvor 
personalet bidrog med mange gode input. 
På dagen var der også en 
samarbejdsøvelse, som både vakte 
undren og smil på læben. 
 
Vi er i fuld gang med MU-samtaler. Det 
tager naturligvis lidt tid, men giver et rigtig 
godt indblik i medarbejdernes tanker og 
perspektiver. 
 
Den 25. marts afholder vi fag- og 
opgavefordeling. På det tidspunkt skal de 
overordnede rammer for det kommende 
skoleår være helt på plads. 
 
Der ligger et stort arbejde i 
implementeringen af den nye aftale på 
folkeskoleområdet. Der er mange små 
justeringer, der skal være styr på, men vi 
kommer i mål – stille og roligt. På nogle 
områder er vi endda på forkant. 
 
Der er kommet en del bud ind på 
skolemad, og vi ser frem til at arbejde 
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videre med mulighederne. 
 
 
 
 
 

3. 19:25 – 19:45 
 

Tilsynspunkter: 
 
Ro i klasserne 

- Hvordan arbejdes der med det fra et 
personalesyn 

- Hvordan understøtter ledelsen 
personalet i at arbejde med det 

 
Ledelsen kommunikation  

- Hvorfor, hvordan og hvor meget? 
 
+ Løbende opmærksomhed på skolemad 
 

- Er der noget vi skal være opmærksom 
på? 

 

 
Ro klasserne 
 
Personalet: 
Vi har netop haft besøg af 
specialpædagogisk konsulent Kathrine 
Arentsen. Hun observerede i klasserne og 
gav efterfølgende feedback – særligt med 
fokus på indskolingen. 
 
PPR-psykologen har også været ude og 
observere i klasserne og gav 
efterfølgende feedback til personalet. 
 
Ledelse: 
Vende op og ned på ledelseshierarkiet – 
pædagogiske beslutninger træffes bedst 
så tæt som muligt på den pædagogiske 
praksis. 
 
 
Ledelsens kommunikation: 
Det er fremragende  
Der skal ryddes op på AULA… 
 
 
Skolemad:  
Den nuværende skolemadordning 
fungerer rigtig godt. Det er kommunens 
egne køkkener der leverer maden… 
 
I indskolingen har alle madpakke med, 
mens det på mellemtrinnet kun er enkelte 
elever, der medbringer madpakke. Det er 
til formiddagsmad, som i det nye udbud 
bliver en del af aftalen. 
 
 
 

4. 19:45 – 20:10 Timefordelingsplan for skoleåret 2025/2026 
 
Karsten gennemgår forslaget til 
timefordelingsplanen for det kommende skoleår 
(Bilag 2). 
 

• 0.–2. klasse vil have to dage om ugen, 
hvor de har fri til middag. 

• 3.–4. klasse vil have én dag om ugen, 
hvor de har fri til middag. 
 

Derudover skal vi udbyde et lokalt valgfag, og 
der foretages en tilpasning af timetallet i enkelte 
fag i forhold til den nuværende struktur. 
 

 
Godkendt og videresendt til politisk 
behandling.  
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5. 20:10 – 20:30 Skoleåret 25/26  
 
Se Bilag 1 
 
Karsten orienterer om processen indtil nu, og 
bestyrelsen beslutter, om de kan tilslutte sig 
indstillingen til udvalget.  
 
I indstillingen opfordrer vi til, at fremtidige 
beslutninger vedrørende kvalitetsprogrammet 
rykkes ud til skolen og bestyrelsen. 
 

Bilag 1 - 2025-01-29 

Kvalitetsprogram 25-26.pdf
 

 

 
Godkendt og videresendt til politisk 
behandling. 

6.    

7. 20:30 – 20:40 Status på processen omkring den "gamle" 
skolebygning 
 
 

Byggeprocessen går som planlagt og vi 
glæder os til at tage bygningen i brug 
efter sommerferien. 
 
Skolegården er en del af projektet og der 
vil blive lavet et mere grønt miljø. 
 

8. 20:40 – 20:45 Skolesvømning  
 
Kommer der skolesvømning igen og hvilke 
muligheder foreligger…  

Kurbadet er i spil, og hvis det ikke kan 
lade sig gøre, så kontakte vi efterskolen 
for at undersøge mulighederne der. 
 
Karsten undersøger, hvilken økonomi vi 
har til rådighed for dette. 
 
Kurbadet har hidtil været gratis for skolen, 
mens efterskolen vil kræve betaling. 
 
 

9. 20:45 – 20:55 Understøtte deltagelse til forældremøder  
Ideer til at understøtte øget deltagelse til 
forældremøder… 
 
Hvordan kan vi som skole og bestyrelse, 
arbejde på større deltages ved forældremøder? 
 
 

Rasmus har løftet punktet til 
bestyrelse… 
 
Punktet blev drøftet, og vi overvejer hver 
især, hvordan vi kan styrke 
fællesskabsfølelsen både blandt elever og 
forældre. Dette kan potentielt øge 
deltagelsesgraden til forældremøderne. 
 
6./7. klasse har netop afholdt et 
forældremøde med fokus på trivsel og 
betydningen af fællesskaber – både 
blandt elever og forældre. Der var en god 
stemning, og folk grinte sammen. At 
arbejde med temabaserede dagsordener 
kunne være en mulighed der kunne 
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bringes i spil. 
 
For nogle af de forældre, der ikke deltager 
i forældremøderne, er det vigtigt at have 
fokus på, om de deltager i skole-hjem-
samtalerne. 
 
  

10. 20:55 – 21:00 Evt.  
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